
 
 

Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
11. december 2019 kl. 17.30 - 18.30 + julefrokost 

 

 

Referat 

  

46/19 

Godkendelse af referat fra sidste møde  
Referatet blev godkendt. 
 

 

47/19 

Nyt fra Thurø Skole. 

 

Ledelsen: 

Vi har pt. slået en pædagogstilling op. Vi søger en pædagog, 

som skal være koordinerende ift. ForårsSFO. Der er 

ansøgningsfrist den 10. januar 2020 og forventeligt 

samtaler torsdag den 23. januar 2020 efter middag (Sidsel) 

– alternativt den 24. januar 2020 efter kl. 15.00 (Anika) 

eller tidligere (Pernille) 

 

Der er skemaændringer på vej (primært ift. musik og idræt).  

En lærer stopper og en lærer går på barsel. Annemette orienterer relevante forældre herom. 

 

30 børn fra skoledistriktet starter næste år, hvilket udløser to klasser. 6 elever fra nabo-

skoledistriktet søger Thurø Skole, således at vi bliver 36 skolestartere i alt. 

 

Bestyrelsesmødet i januar rykkes tilbage til udgangspunktet – altså fra den 15.1. til den 22.1.  

 

 

Elevrådet:  

Mathilde fortalte om den igangværende høvdingeboldturnering. Den første finale er spillet og 

der mangler nu to finaler mere. 

 

Torsdag den 12. december er der møde med elevrepræsentanter fra Svendborg Gymnasiums 

Klimaråd, som skal inspirere os i forhold til en klimadag i løbet af foråret. 

 

Mandag den 16. december mødes elevrådet og evaluerer høvdingeturneringen + spiller 

pakkespil. 

 

 

Svendborg Kommune:  

Intet nyt 
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Princip for lektier – revideres 

 

Sidsel orienterede om baggrunden for da princippet blev lavet i kølvandet på skolereformen, 

hvor en del forældre syntes, at det ikke kunne være rigtigt, at man skulle lave lektier hjemme 

efter en lang skoledag. Princippet blev bevidst gjort fleksibelt, således at der er frihed for 

læreren til at vælge. 

 

https://www.google.dk/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwig1vmT94HYAhVHOpoKHVovA9QQjRwIBw&url=https://chrisserstickers.dk/collections/julepynt&psig=AOvVaw1Vmp2mF6Ul8AexwuekgD6D&ust=1513080735233853


 
Input: 

 Fint med en aflevering en gang imellem – fx bare hver 2. måned 

 Det vil være hensigtsmæssigt hvis der er ca. samme niveau på en årgang. 

 Det er vigtigt at læreren har råderum til at kunne vælge den bedste vej 

 Lektier kan evt. drøftes i elevråd og på forældremøder og/eller vendes internt i 

lærergruppen 

 Det nuværende formulering er god og dækkende 

 Lektier kan opfattes i bred forstand. Behøver ikke være traditionelle opgaver. 

 

 

Konklusion 

 Drøftelsen tages med til videre drøftelse i lærergruppen og kan evt. tages op senere i 

bestyrelsen.  

 Princippet fastholdes i sin nuværende form.  
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Eventuelt 

 

Der blev spurgt til om der på skolen er en struktur for at man som forældre kan komme og 

deltage i skolen.  

 

Det findes ikke en systematisk struktur, men forældre er velkomne. Dog skal evt. besøg 

aftales med læreren på forhånd. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

Referent René 
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